
Vesipallon ydinryhmän kokous 

Tiistai 31.1.2023 Teams klo 18.00 

 

Paikalla 

Juha Varinowski (puheenjohtaja, Uimaliitto) 
Reija Häkkinen (sihteeri, Uimaliitto, JySa) 
Nonna Vallikari (UiTa) 
Kim Johnsson (Kuhat) 
Teemu Turunen (KuUS) 
Marjokaisa Ryhänen (Cetus) 
Antti Nieminen (TU) 
  

1§ Vesipallon sarjamääräykset 

A)  13 pelaajaa, joista 2 maalivahtia 

2 maalivahtia edellytetään sarjoissa (BSM ja miehet). Seurat haluaisivat, että muutetaan 

sarjamääräykset niin, että myös SM-sarjoissa 13. Pelaaja voisi olla maalivahti. 

Päätös: Juha tekee ehdotuksen kilpailutyöryhmään, että tällainen muutos halutaan tehdä 

sarjamääräyksiin, 

B)  2 metrin alueen merkintä  

Päätös: 2 metriä on merkitty tolpista ulospäin uimahalleissa eri tavoin ja se on ok. 

C)  Toimitsijat vesipallo-otteluissa  

Sarjamääräyksissä on maininta toimitsijoiden kouluttautuneisuudesta (pöytäkirjat, toimitsijat, 

ottelusiirrot ym.) haasteita on pöytäkirjan pitämisessä, torneopalin pitämisessä, ajanottolaitteet 

toimivat väärin ja huomautuksesta huolimatta toimivat väärin. Käytiin keskustelua tilanteesta ja 

mietittiin kuinka Uimaliitto voisi olla seuroille avuksi toimitsija-asioissa. 

Päätös: sarjamääräysten mukaan toimimattomasta toimitsijatoiminnasta seuraa sakko. Nyt kuitenkin 

haasteita on kaikilla seuroilla joten viestitään seuroille toimitsijakäytännöistä ja nettisivuilla olevista 

toimitsijakoulutuksista.  

Uimaliitosta tiedustellaan tukea seuroille kaupungin kanssa käytäviin neuvotteluihin liittyen laitteiston 

toimimattomuuteen.  

Seuroilla on pulaa toimitsijoista. Kannustetaan seuroja pyytämään toimitsijaksi muiden seurojen 

vanhempia ja muita toimihenkilöitä, jotka tulevat katsomaan pelejä. 

 

2§ Vesipallosarjat 



A) IKD 

IKD-junnuille on tulossa Final Six –turnaus.  

Päätös: Juha tekee tarvittavat muutokset IKD-sarjoihin asian tiimoilta. 

B) IKC 

Viimeistä turnausta ei pystytä todennäköisesti järjestämään, koska aika ei riitä.  

Päätös: Juha laittaa viestiä valmentajille ja selvittää mitä mieltä valmentajat ovat, voidaanko ottelut 

jättää pelaamatta. 

C) BSM 

Seuraava turnaus Impivaarassa 18.-19.2. ja viimeinen turnaus Jyväskylässä. Cetus ja Kuhat 

haluaisi siirtää keskinäiset ottelunsa pelattavaksi Hensingissä ja Espoossa. Käytiin keskustelua 

siitä, että siirtoja ei hyväksyttäisi silloin kun joukkueilla on eri määrä otteluita pohjalla ja joku 

joukkue joutuu kohtaamaan toisen joukkueen väsyneenä.  

Päätös: Otteluiden järjestystä voidaan muuttaa siten, että Kuhien ja Cetuksen välinen ottelu pelataan 

turnauksessa viimeisenä, jolloin se pystytään siirtämään turnauksesta pois. 

D) MSM 

Ylemmän jatkosarjan joukkueet ovat tiedossa ja alemmasta puuttuu 1 ottelu. Turnausten 

järjestämisessä on haasteita. Helsingissä haluttaisiin pelata pe-su. Kuhat ja Cetus pyrkii 

tekemään yhteistyötä otteluiden järjestämisen kanssa pääkaupunkiseudun 

turnausviikonloppuina.  

Päätös: Osa otteluista pelataan Mäkelänrinteellä, osa Pirkkolassa ja osa Espoonlahdessa.  

 

3§ Vesipallon ajankohtaiset 

A) Viron Vepr –joukkueet SM-sarjaan 

Virossa pelaavalla vesipalloseuralla on kinnostus osallistua vesipallon SM-sarjoihin. Molempien maiden 

Uimaliitoissa selvitellään olisiko tämä mahdollista ja jos olisi niin millä spekseillä. Seurat suhtautuivat 

ajatukseen myönteisesti 

 

Pohdittiin mm. voiko Vepr voittaa Suomen mestaruuden? Ttulisiko meidän valmistautua matkustamaan 

Eestiin? 

B) Vesipallon neuvottelupäivät  

a. 26.3. Turku klo 11-14 

b. Otetaan Vepr-asia keskusteluun neuvottelupäivillä 

C) Naisten vesipallotoiminnan suunnittelu  

a. 18.2. Eura klo 12-15 

 

4§ Maajoukkueet 



A) Maajoukkueiden kausi muuttui 

Tiedotus: Sen sijaan, että Qualifications I-turnaus olisi pelattu maaliskuussa, siirrytäänkin 

suoraan EM Qualifications II -turnaukseen joka pelataan kesäkuussa.  

B) Maajoukkueiden ohjeistuksen tarkennus 

Tiedotus: Uimaliitolta tarkentavaa viestiä maajoukkuevalmentajille kun on epäselvyyksiä siitä 

mikä on UImaliiton rooli ja mikä on maajoukkuevalmennuksen rooli.  

C) Miesten maajoukkuetoiminta 

Tiedotus: Miehet valmistautuu EM-karsinta 2 -turnaukseen 

16 pelaajaa on toistaiseksi nimilistalla. 

 

5§ Seurojen ajankohtaiset asiat 

Kuhat: Harjoitellaan kovasti ja odotetaan sarjojen jatkuvan. Ei järjestetä eikä olla mihinkään menossa. 

Cetus: Espoonlahden piti mennä ensi syksynä remonttiin mutta kaupunki on ottanut invstointipäätöksen 

uudelleenkäsittelyyn ja mahdollisesti pari vuotta voidaan vielä käyttää Espoonlahden uimahallia 

Kuopio: Kuopiolla ei mitään erityistä 

UiTa: UiTa:lla hommat ok. Mietitään mitä saadaan pidettyä koossa ensi syksynä 

JySa: Tuomo Vainio Kesäkuun alkuun 10.-11.6.2023, Unkarin reissu juhannuksen jälkeen (10 päivää 

Debrecen) 

TU: Ihan ok 

 

6§ Muut asiat 

Ei ollut 

 

7§ Ilmoitusasiat 

Ei ollut 

 

8§ Kokous päättyi klo 19.48 

Seuraava kokous sovitaan myöhemmin 


